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Overzicht toezeggingen Raadsconferentie 25 oktober 2018 

Titel Agendapunt Toezegging Portefeuillehouder Stand van zaken Datum afdoening Bijlage(s) 

Pachten Raadsconferentie/

Gezamenlijke 

commissievergad

ering 25-10-

2018 3.1. 

Programmabegrot

ing 2019 

gemeente 

Voerendaal 

Wethouder Thomas 

zegt bij monde van 

mevrouw Van 

Mensvoort toe in 

reactie op de vraag van 

de heer Franssen over 

pagina 25 waar bij 

pachten een bedrag 

van € 25.000,= is 

opgenomen 13,2 

hectare in eigendom is 

van de gemeente om 

een nadere 

onderbouwing van 

welke percelen, welke 

pachten, hoeveel per 

hectare en hoeveel er 

daadwerkelijk verpacht 

wordt en hoe men aan 

dit bedrag komt: Daar 

schriftelijk op terug te 

komen. 

Wethouder Thomas De beantwoording van deze 

vraag vereist enige tijd. Onze 

intentie is om uiterlijk 15 

november de antwoorden 

schriftelijk toe te sturen.  
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Levensloop-

bestendig maken 

huurwoningen 

Raadsconferentie/

Gezamenlijke 

commissievergad

ering 25-10-

2018 3.1. 

Programmabegrot

ing 2019 

gemeente 

Voerendaal 

Wethouder Thomas 

zegt toe in reactie op 

de vraag van de heer 

Franssen over pagina 

24 en het 

levensloopbestendig 

maken van de 

huurwoningen om een 

overzicht te krijgen van 

hoeveel mensen daar 

particulier van gebruik 

gemaakt hebben en 

wat/hoeveel de 

woningstichting daar 

gebruik van heeft 

gemaakt van de laatste 

6 jaar: dat de raad dit 

kan verwachten. 

Wethouder Thomas Tot op heden hebben 7 

bewoners gebruik gemaakt 

van de subsidie 

levensloopbestendig maken 

van koopwoningen. 

Het beschikbare budget voor 

levensloopbestendig maken 

van huurwoningen is ingezet 

om 94 huurwoningen van 

Woningstichting Voerendaal 

levensloopbestendig te 

maken. 

  

Veiligheid 

Waalheimerweg 

Raadsconferentie/

Gezamenlijke 

commissievergad

ering 25-10-

2018 3.1. 

Programmabegrot

ing 2019 

gemeente 

Voerendaal 

Wethouder Verbraak 

zegt in reactie op de 

vraag van dhr. 

Franssen over de 

begeleidende brief bij 

de begroting waar 

gesproken wordt over 

het onderzoek 

veiligheid 

Wethouder Verbraak Het college is van mening dat 

de informatie op perceels-

/eigenaarsniveau vanwege 

privacy oogpunt niet gedeeld 

kan worden. In algemene zin 

kan op basis van het 

haalbaarheidsonderzoek van 

rentmeesterskantoor 

Huntjens geconcludeerd 
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Waalheimerweg om een 

overzicht te krijgen van 

de gesprekken en 

gespreksverslagen van 

de gesprekken die 

gevoerd zijn met 

derden (eigenaren en 

dergelijke): Als het met 

de privacyregelingen 

kan, wordt het 

vertrouwelijk ter inzage 

gelegd en als dat niet 

kan dan zal er een 

overzicht zijn met 

hoeveel er gesprekken 

gevoerd zijn en hoeveel 

daarvan zeggen de 

grond niet te willen 

verkopen. 

worden: Er is gesproken met 

10 grondeigenaren en twee 

tracés (noordzijde en 

zuidzijde) zijn onderzocht. 

Vier eigenaren zijn bereid 

hun grond zonder 

tegenprestaties te verkopen. 

Twee zijn bereid hun grond 

te verkopen onder 

voorwaarden (de 

voorwaarden passen niet in 

het beleid van de gemeente) 

en vier eigenaren willen niet 

meewerken aan de verkoop 

(deze hebben 83% van de 

grond in eigendom). Met één 

grondeigenaar is het niet 

gelukt om contact te krijgen.   

Kadernota Raadsconferentie/

Gezamenlijke 

commissievergad

ering 25-10-

2018 3.1. 

Programmabegrot

ing 2019 

Wethouder Braun in 

reactie op de vraag van 

de heer P. van Dinther 

dat er in de laatste 

alinea op pagina 5 het 

al wordt aangegeven 

maar of er ook van 

uitgegaan kan worden 

Wethouder Braun Het college beraadt zich nog 

over de vorm die het beste 

past bij het raadsakkoord. In 

het verlengde hiervan wordt 

een koppeling wenselijk 

geacht met de 

ontwikkeling/training van de 

raad. 
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gemeente 

Voerendaal 

dat er in ieder geval 

volgend jaar een 

kadernota komt: Nog 

een keer toe te zeggen 

dat de raad meer zal 

worden betrokken bij 

het opstellen van de 

begroting 2020 en de 

meerjarenraming 

2021-2023, of dat in 

een kadernota zal zijn, 

daar wil hij zich nog 

niet op vastleggen 

maar dat die invulling 

er komt zegt hij toe. 

 


